

台灣林業科學

ISSN 1026-4469
GPN 2007500009

30 卷 2 期
中華民國 104 年 6 月

Vol. 30 No. 2 June 2015

ISSN 1026-4469
GPN 2007500009

TAIWAN JOURNAL OF FOREST SCIENCE

Taiwan Journal of Forest Science

台灣林業科學

Volume 30 Number 2 June 2015

研究報告

- 林瑞進 · Rf32 菌株 (*Cryptosporiopsis*, Helotiales) 與杜鵑屬植物形成杜鵑類菌根之研究 89
- 徐嘉君 · 應用棲地空間自相關性推測稀有蘭科植物的潛在分布 97
- 林俊成、陳溢宏、林裕仁、李金梅 · 木竹製品製造業之原料採購考慮因素與國產材認知調查分析 109
- 林俊成、陳幸君、吳孟珊 · 1991~2013 年台灣木材採與生產量分析 121

研究簡報

- 許天銓、洪信介、林謙佑、邱文良、黃曜謀、張藝翰 · 台灣蕨類植物誌增註(3).... 131
- 廖啟政、蘇夢淮 · 確認日本柃木 (*五列木科*) 存在於台灣 139

Research papers

- Lin LC.** The Ability of the Rf32 Strain (*Cryptosporiopsis*, Helotiales) to Form Ericoid Mycorrhiza Symbioses with *Rhododendron* Species 89
- Hsu RCC.** Using Spatially Autocorrelated Environmental Conditions in Habitats to Project Potential Distributions of Rare Orchids 97
- Lin JC, Chen YH, Lin YJ, Lee CM.** Analysis of Procurement Factors and Recognition of Domestic Timber Supply by Wood- and Bamboo-Based Product Manufacturers in Taiwan 109
- Lin JC, Chen SJ, Wu MS.** An Analysis of the Timber Harvest Volume and Production in Taiwan between 1991 and 2013 121

Research notes

- Hsu TC, Hung HC, Lin CY, Chiou WL, Huang YM, Chang YH.** New Additions to the Fern Flora of Taiwan (3)..... 131
- Liao CC, Su MH.** Confirmation of the Existence of *Eurya japonica* Thunb. (Pentaphragmataceae) in Taiwan 139